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Protokoll enhetsråd Kärna vårdboende
Tid: 2023-03-21

Plats: Aktivitetsrummet Kärna vårdboende

Närvarande: Anna Adamsson (verksamhetschef), Sara Lundell (samordnare), Jan Törnfeldt
(kontaktpolitiker), tre stycken brukare och 2 anhöriga.

Anna startade mötet genom att hälsa alla välkomna.

● Föregående minnesanteckningar och återkoppling
Verksamheten har inte haft något enhetsråd på flera år med anledning av pandemin.
Ett gemensamt beslut togs på att föregående minnesanteckningar inte behöver tas
upp då de inte längre är aktuella.

● Eventuella förändringar och personalsituationen
Anna informerar om att verksamheten har utmaningar med att hitta vikarier,
verksamheten ligger en bit ut vilket troligtvis är anledningen till att det finns
utmaningar. Anna beskriver också att ett samarbete med arbetsmarknadsenheten
pågår för att få in personer som kan arbeta som servicevärdar på varje våningsplan.
Verksamheten har också fått möjlighet att påbörja ett samarbete med ett företag som
heter Ung Omsorg. De rekryterar ungdomar som får möjlighet att arbeta under två
timmar lördagar och söndagar för att genomföra olika aktiviteter tillsammans med de
boende i verksamheten. Planeringen är att det kommer att vara en ungdom per
våningsplan som kommer att arbeta med aktiviteter. Det planeras att starta upp i
mitten av maj.

● Aktiviteter/fritidsverksamhet

Våra aktiviteter har kommit i gång efter pandemin men inte i lika stor utsträckning
som tidigare. Vi har planerade aktiviteter varje dag, de aktiviteter som är extra
välbesökta är gymnastik, Bingo, Inga-Lills cafe och Boccia . Vi kommer att utveckla
våra aktiviteter mer under 2023.

● Mat- och måltidsmiljö

Vi samarbetar med kommunens kök på Ljungstedska och får vår lunch levererad av
dem. Frukost och middag lagar vi själva våningsvis.
Vi jobbar också med temadagar som vi firar som en aktivitet som tex kanelbullensdag
eller våffeldagen.

Under 2023 kommer vi att arbeta med att utveckla måltidsmiljön.

● Miljön både inom- och utomhus
Under 2022 har verksamheten köpt nya bord och stolar till varje våningsplan.
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Renovering av kök på plan 3 genomfördes under 2022. Renovering av kök på plan 2
och 4 kommer att påbörjas under vecka 14 och beräknas vara klart omkring vecka
20. Vi kommer under 2023 arbeta med att skapa trevliga gemensamhetsutrymmen.

● Delaktighet (upplevelse och hur man skapar det)

Anna beskriver att verksamheten har skickat ut nyhetsbrev till anhöriga samt till
brukare. Anhörigträffar genomfördes under februari och mars. Boenderåd sker 4
gånger per år.

● Information från ansvarig kontaktpolitiker

Jan Törnfeldt berättar om öppna vårdformer och den förändring som kommer ske
framåt i och med framtidens vård och omsorg i hemmet. Jan beskriver vidare att det
är stor efterfrågan på vårdboenden och att kommunen planerar för att bygga nytt
vårdboende samt att renovera lokaler för att få fler.

● Övriga frågor

En brukare tar upp frågan om hur vi arbetar med miljöfrågor samt om vi använder
gröna påsen. Diskussioner förs om vad man kan göra för att vara rädd om vår miljö.

En fråga om hur ofta enhetsråd skall genomföras tas upp och Jan informerar om att
det ska genomföras två gånger per år.


